
Zápis z jednání školské rady 2. ZŠ Dobříš 

 ze dne 27.1.2015 

 

Jednalo se o úvodní schůzku nově zvolené školské rady. 

 

Přítomni: 

Radek Řechka, zástupce zřizovatele 

Mgr. Petr Dušek, zástupce pedagogického sboru 

Mgr. Aleš Matějka, zástupce pedagogického sboru 

Mgr. Kateřina Arnoštová, zástupkyně zákonných zástupců žáků 

Petra Klvačová, Ph.D., zástupkyně zákonných zástupců žáků 

 

Omluveni: 

Lenka Svojtková, DiS., zástupkyně zřizovatele 

  

Host: 

Mgr. Bohumila Pallagyová, ředitelka školy 

 

Program: 

1. Volba předsedy škoské rady 

2. Změny v odhlašování obědů 

3. Informace ředitelky školy 

4. Informace o iniciativě rodičů směřující k vytvoření školní zahrady 

5. Organizační záležitosti 

 

 

Ad 1. Volba předsedy školské rady 

 

Na předsedu školské rady byl navržen Mgr. Petr Dušek.  

Návrh byl hlasováním přijat (pro návrh 4, proti 0, hlasování se zdržel Mgr. Dušek). 

 

 

Ad 2. Změna odhlašování obědů 

 

Ředitelka školy informovala školskou radu o problémech plynoucích z odhlašování obědů ráno, kdy 

už jídelna začíná obědy připravovat, a požádala o schválení změny pravidel pro odhlašování obědů.  

 

Návrh změny zní:  Oběd bude možné odhlásit nejpozději den předem do 14.15 hod.   

Návrh byl schválen (pro návrh 5, proti 0, zdrželo se 0 členů ŠR) 

 

 

Ad 3. Informace ředitelky školy 

 

Ředitelka školy školskou radu informovala o aktuálním dění ve škole, uvedla zejména tato témata: 

 

 nedávno proběhnutý zápis do prvních tříd a připravovaný dodatečný zápis, ze kterých 

vyplývá, že příští rok budou pravděpodobně otevřeny 4 první třídy 

 snaha o řešení financování obědů pro sociálně slabé děti 

 chystaný prodej nepotřebného vybavení tělocvičny 

 připravované zabezpečení školy dle požadavků MŠMT (podání žádosti zřizovateli 

o pořízení kamerového systému) 



 zvažované rozšíření kapacity školy 

 problém s nedostatkem prostor pro tělesnou výchovu, který se s rostoucím počtem žáků 

prohlubuje (zřizovatel školy tento problém bere na vědomí) 

 

 

Ad 4. Informace o iniciativě rodičů směřující k vytvoření školní zahrady 

 

Zástupkyně rodičů Petra Klvačová informovala školskou radu o dosavadních aktivitách 

rodičovského sdružení „Nová škola za jeden provaz“ směřujících ke zvelebení školního areálu 

vytvořením školní zahrady.  

 

 

Ad 5. Organizační záležitosti 

 

Členové školské rady se dohodli na uvedení svých kontaktů (e-mailové adresy) na webových 

stránkách školy, na vhodných termínech schůzek (předseda rady bude svolávat její setkání 

na základě došlých podnětů, nejvhodnější doba pro schůzky jsou út a čt po 15.30h) a na provádění 

zápisů z jednání (budou publikovány na internetu školy, zapisovatelé se budou střídat). 

 

 

Na schůzku školské rady navázala schůzka rodičů žáků s vedením školy a učiteli týkající se 

vzdělávacích metod, na kterou byli členové školské rady také pozváni a většina se jich schůzky také 

zúčastnila.    

 

 

Zapsala Kateřina Arnoštová 


